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 Protokół nr 128/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 maja 2022 r. 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów Nr: 125/2022, 
126/2022, 127/2022. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 125/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołu nr 125/2022 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,              
M. Buliński. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 126/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołu nr 126/2022 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,              
M. Buliński. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 127/2022. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Za przyjęciem protokołu nr 127/2022 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,              
M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem ze 
współpracy Powiatu Nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi w roku 2021. 
 
Pani Sekretarz szczegółowo omówiła sprawozdanie ze współpracy Powiatu Nowomiejskiego z 
organizacjami pozarządowymi w roku 2021 stanowiące załącznik nr 3. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do sprawozdania. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyjęcia sprawozdania Zaborskiego Towarzystwa Naukowego w Brusach, któremu zlecono 
realizację zadania publicznego.  
/na posiedzenie weszła pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli przeprowadzonej w Zaborskim 
Towarzystwie Naukowym w Brusach stanowiący załącznik nr 4. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do protokołu. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
finansowej przeprowadzonej w Zaocznym Liceum Ogólnokształcącym dla Dorosłych w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli przeprowadzonej w Zaocznym Liceum 
Ogólnokształcącym dla Dorosłych w Nowym Mieście Lubawskim stanowiący załącznik nr 5. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do protokołu. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było  zapoznanie się z protokołem z kontroli 
finansowej przeprowadzonej w Niepublicznej Szkole Podstawowej Specjalnej w Nowym 
Mieście Lubawskim.  
 
Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli przeprowadzonej w Niepublicznej Szkole 
Podstawowej Specjalnej w Nowym Mieście Lubawskim stanowiący załącznik nr 6. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do protokołu. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
ogłoszenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. C. K. Norwida 
w Nowym Mieście Lubawskim.  
/na posiedzenie weszła B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/  

Pani Orłowska poinformowała, że z dniem 31.08.2022r. kończy się kadencja pani dyrektor 
Przeradzkiej-Martko. W związku z powyższym organ prowadzący jest zobowiązany do 
ogłoszenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w 
Nowym Mieście Lubawskim. Dodała, że termin składania dokumentów jest zaplanowany od 
27.05.2022r. do 10.06.2022r. do godziny 12.00. Poinformowała, że po wstępnej rozmowie z 
przedstawicielami Kuratorium Oświaty z Delegatury w Elblągu termin konkursu został 
zaplanowany na 27.06.2022r. Ogłoszenie o naborze ukaże się na tablicy ogłoszeń i na stronie 
internetowej Starostwa Powiatowego oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. Ponadto 
ogłoszenie  zostanie umieszczone na stronie internetowej Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w 
Nowym Mieście Lubawskim oraz w Gazecie Nowomiejskiej, gdzie będzie zamieszczona tylko 
krótka informacja o konkursie wraz z adresem internetowym Starostwa oraz Biuletynu 
Informacji Publicznej. Nadmieniła, że wyłączono możliwość składania dokumentów w formie 
elektronicznej, ponieważ rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej daje taką możliwość. 
Pani Łątkowska zapytała, którą kadencję pani Przeradzka-Martko pełni funkcję dyrektora. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że pani Przeradzka-Martko pełni powyższą funkcję już trzecią 
kadencję.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
ogłoszenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju 
Edukacji  w Nowym Mieście Lubawskim.   

Pani Orłowska poinformowała, że przy tym konkursie terminy są ustalone tak jak przy 
poprzedniej uchwale, to jest termin składania dokumentów jest zaplanowany od 27.05.2022r. 
do 10.06.2022r. do godziny 12.00, termin konkursu również został zaplanowany na 
27.06.2022r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem nr 228/2022 
Starosty Nowomiejskiego z dnia 09.05.2022r. w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 11 do 
arkusza organizacji roku szkolnego 2021/2022  Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym 
Mieście Lubawskim.  
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 11 związany jest z długotrwałym zwolnieniem 
lekarskim nauczyciela. 
Zarządzenie nr 228/2022 Starosty Nowomiejskiego stanowi załącznik nr 7. 

Pani Orłowska poinformowała, że przekazała również w materiałach do zapoznania się 
projekty uchwał Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji konkursowych do 
przeprowadzenia konkursów na dyrektora w Zespole Szkół im. C.K. Norwida oraz na dyrektora 
w Powiatowym Centrum Rozwoju Edukacji. Wyjaśniła, że do komisji należy wytypować 
przedstawicieli organu prowadzącego, natomiast na pozostałych członków komisji Zarząd nie 
ma wpływu ponieważ są oni oddelegowani z poszczególnych instytucji. Dodała, że 
przedstawicielami organu prowadzącego nie mogą być Członkowie Zarządu, ponieważ to 
Zarząd zatwierdza wybór kandydata na stanowisko dyrektora. Nadmieniła, że 
przedstawicielami organu prowadzącego mogą być radni Rady Powiatu. 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia Raportu o stanie Powiatu Nowomiejskiego w 2021 roku.  

Pani Sekretarz poinformowała, że zgodnie z art. 30a ust. 1 i 2 ustawy z dnia 05.06.1998r. o 
samorządzie powiatowym (Dz. U. z 2022r., poz. 528) Zarząd Powiatu co roku do dnia 31 maja 
przedstawia Radzie Powiatu raport o stanie powiatu. Dodała, że raport obejmuje 
podsumowanie działalności Zarządu Powiatu w roku poprzednim, w szczególności realizację 
polityk, programów i strategii, uchwał rady powiatu i budżetu obywatelskiego. W Powiecie 
Nowomiejskim nie występuje budżet obywatelski, tym samym treść raportu o stanie powiatu 
nie uwzględnia tej materii. Pani Sekretarz omówiła realizowane w 2021 roku: zadania 
inwestycyjne powiatu, zadania realizowane przez organizacje pozarządowe oraz zadania i 
programy realizowane przez poszczególne jednostki.  
Pani Łątkowska stwierdziła, że raport został bardzo szczegółowo przygotowany.  
Pan Buliński również stwierdził, że raport jest bardzo obszerny i szczegółowy. Dodał, że forma 
przygotowania raportu jest dosyć trudna do przebrnięcia dla odbiorcy, chodzi o formę 
tabelaryczną wykorzystaną w raporcie. Ponadto stwierdził, że nie ma uwag co do treści 
zawartej w raporcie. Pan Buliński zgłosił uwagę do punktu 3  dotyczącego realizacji uchwał 
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Rady Powiatu to jest w punkcie 3 w tabeli na stronie 11: Uchwała Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim Nr XXVII/176/2021 z dnia 21.01.2021 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla poszkodowanych w pożarze w miejscowości Wawrowice. Stwierdził, że w 
sposobie realizacji tej uchwały jest tylko wpisane, iż: „ W kompetencji Rady Powiatu w Nowym 
Mieście Lubawskim było wyrażenie zgody na udzielenie pomocy finansowej dla Gminy 
Kurzętnik w formie dotacji celowej”. Pan Buliński stwierdził, że powyższy zapis nie przedstawia 
realizacji uchwały Rady Powiatu, ponieważ sposobem realizacji jest zawarcie umowy z gminą 
Kurzętnik w celu realizacji dotacji. 
W związku z powyższym zaproponowano uzupełnienie w tym punkcie o zdanie: „Zarząd 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim zawarł umowę z gminą Kurzętnik w celu wykonania 
uchwały Rady Powiatu”. 
Pan Starosta zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę z poprawką w załączniku. Za głosowali: A. Ochlak,               
J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim wotum zaufania.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się uchwałą Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Powiatu Nowomiejskiego w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu 
Zarządowi Powiatu Nowomiejskiego za 2021 rok.  
 
Pan Skarbnik poinformował, że uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 
pozytywnie zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Nowomiejskiego w 
sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu Zarządowi Powiatu 
Nowomiejskiego za 2021 rok.  
 
Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr RIO.IV.0120-132/22 stanowi załącznik nr 8. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie lokowania wolnych środków budżetowych powiatu nowomiejskiego. 

Pan Skarbnik wyjaśnił, że Zarząd otrzymał upoważnienie od Rady Powiatu w uchwale 
budżetowej do lokowania wolnych środków w innym banku niż prowadzący obsługę 
budżetową. Dodał, że po dokonanej analizie wydatków powiatu za okres I kwartału 2022 r. 
wraz z analizą harmonogramu dokonywania dalszych wydatków budżetowych za 2022 r., 
ustalono możliwość lokowania środków finansowych na dogodnych warunkach 
wynegocjowanych z bankiem, który zaproponuje wyższe oprocentowanie niż środki 
oprocentowane na bieżącym rachunku budżetu powiatu. Odsetki kapitałowe uzyskane od 
zdeponowanych środków finansowych budżetu powiatu na negocjowanych lokatach 
terminowych zwiększą dochody własne powiatu w 2022 r. W związku z powyższym wolne 
środki budżetowe powiatu nowomiejskiego będą lokowane na wynegocjowanych lokatach 
terminowych do dnia 31 grudnia 2022 r. w ramach bankowej obsługi budżetu powiatu 
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nowomiejskiego lub w innych bankach niż bank prowadzący obsługę budżetu powiatu. Pan 
Skarbnik poinformował, że odsetki na rachunku bieżącym są bardzo niskie. Dodał, że warto 
byłoby chociaż na niewielki czas złożyć środki budżetowe na lokacie terminowej. Nadmienił, że 
w banku, który prowadzi obsługę budżetu powiatu odsetki na rachunku bieżącym wynoszą 
0,01 %, natomiast na  lokatach terminowych odsetki wynosiłyby około 4%. 
Pani Łątkowska zapytała na jaki okres mogą być zawarte lokaty. 
Pan Skarbnik odpowiedział, że zgodnie z umową zawartą z bankiem lokata nie może być 
mniejsza niż 1000 000 zł, natomiast okresy na jakie są zawarte lokaty mogą być różne. 
Pani Łątkowska zapytała, czy lokaty mogą być zawarte na kilka dni, na przykład na weekend. 
Pan Skarbnik odpowiedział, że tak. Dodał, że w tej chwili nie ma w ofercie banku lokat typu 
„overnight” czyli inaczej mówiąc lokat nocnych. 
Pani Łątkowska zapytała jaki może być najkrótszy okres lokaty. 
Pan Skarbnik odpowiedział, że w tej chwili nie może podać takiej informacji, ponieważ 
lokatami zajmują się określone oddziały banku. Dodał, że niestety przy tych lokatach trzeba 
każdorazowo negocjować kwotę lokaty wraz z oprocentowaniem.  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali więcej pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,           
M. Buliński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego 
wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r.  
 

Pan Skarbnik poinformował, że sprawozdanie finansowe powiatu nowomiejskiego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r. zostały przekazane do radnych i Rada Powiatu 
na najbliższej sesji zatwierdzi powyższe sprawozdania. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie nie zadali więcej pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani K. Trzaskalskiej 
w sprawie zwiększenia budżetu jednostki z przeznaczeniem na realizację zadania 
inwestycyjnego „Utwardzenie parkingu na stojaki pod rowery”.  
 
Pan Skarbnik poinformował, że wniosek pani Trzaskalskiej – dyrektor Zespołu Szkół 
Zawodowych został skorygowany jeżeli chodzi o kwotę zwiększenia budżetu jednostki z 6600 zł 
na 8000 zł. Dodał, że szkoła dokonała analizy wydatków bieżących i z własnych środków 
zabezpieczyła kwotę w wysokości 10 000 zł z przeznaczeniem na realizację powyższego 
zadania, łączna wartość inwestycji wyniesie 18 000 zł. 
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Pan Starosta poinformował, że prace związane z rozbudową Zespołu Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku idą zgodnie z planem. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do powyższego wniosku. 
Członkowie nie zadali więcej pytań. 
 
Wniosek pani K. Trzaskalskiej stanowi załącznik nr 9. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2022 – 2037.  
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2022. 
Pani Łątkowska poruszyła kwestię dotyczącą uruchomienia lokalnego transportu. Zapytała czy 
mieszkańcy powiatu korzystają z transportu, czy jest obłożenie na trasach. 
Pan Wicestarosta odpowiedział, że tak jest obłożenie. Dodał, że przebieg tras pozostał taki 
sam, dołożona została jedynie trasa Bratian-Mszanowo. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 
Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z analizami 
samorządowymi Związku Powiatów Polskich. 
 
Analizy samorządowe Związku Powiatów Polskich stanowią załącznik nr 10. 
Biuletyn informacyjny ZPP stanowi załącznik nr 11. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Pan Starosta poinformował, że otrzymano środki od Wojewody na remont pomieszczeń w 
budynku Domu Dziecka w Pacółtowie, do których przeniesie się Powiatowy Środowiskowy 
Dom Samopomocy. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

                                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                             Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


